

Amazing 中国
CHINA 中国

8D7N
上海 / 常熟 / 无锡 / 苏州 /
桐乡 / 杭州 / 乌镇西栅

SHANGHAI / CHANGSHU / WUXI /
SUZHOU / TONGXIANG / HANGZHOU / WUZHEN

Tour Code: CIY-7



China
中国



Shangshu Scenic Area
尚湖风景区



Ling Shan Grand Buddha
世界级胜境灵山大佛



Changguangxi Wetland Park
长广溪湿地公园



Water-Lapped Estate
拂水山庄

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



ChengHuang Temple Business District
城隍庙商圈



Jinji Scenic Area
金鸡湖风景区



Tian'an Thousand Trees
天安千树

精简行程

第一天 抵达上海 (机上用餐/晚)
☑ 迪士尼小镇, 入住酒店

第二天 上海 (150公里) **常熟** (100公里)
无锡 (早/午/晚)
☑ 尚湖风景区 (乘竹筏游水上森林)
☑ 拂水山庄
☑ 世界级胜境灵山大佛
☑ 新苑宫奇景
☑ 九龙灌浴秀

第三天 无锡 (55公里) **苏州** (75公里)
桐乡 (早/午/晚)
☑ 长广溪湿地公园
☑ 金鸡湖风景区
☑ 相门古城墙遗址 + 登古城墙

第四天 桐乡 (75公里) **杭州** (早/午/晚)
☑ 世界遗产西湖风景区
☑ 西湖新天地
☑ 西湖十景之一柳浪闻莺
☑ 明清河坊街+江南铜屋

第五天 杭州 (80公里) **乌镇西栅** (早/午)
☑ 梅家坞茶园风光
☑ 世界遗产京杭大运河 (拱宸桥)
☑ 乌镇西栅景区

第六天 乌镇西栅 (100公里) **上海** (早/午/晚)
☑ 广富林遗址公园
☑ 外观水上金字塔型博物馆
☑ 陆家嘴空中走廊
☑ 徽州村落

第七天 上海 (早/午)
☑ 星巴克臻选烘焙工坊
☑ 网红打卡地天安千树+M50街区
☑ 南京路步行街
☑ 城隍庙商圈

第八天 上海 回程 (早/机上用餐)
☑ 自由活动或参加以下配套, 中午送机
☑ 配套行程: 金茂大厦88层观光厅+特色午餐 [RMB180/人]



☑ 7早餐/6午餐/5晚餐
风味餐:
★ 常熟蒸菜风味 ★ 无锡排骨风味 ★ 杭州浙派风味
★ 杭州杭帮风味 ★ 上海本帮风味 ★ 上海沪上风味

观光景点:

上海

- ◆ **城隍庙商圈** - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独特的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。
- ◆ **广富林遗址公园+水上金字塔型博物馆** - 上海最奇特的建筑, 漂浮在水上的博物馆, 耗资200亿历经10年建成, 不得不说的是最具特色的“漂浮”湖中, 现代中式建筑样式的“金字塔”型博物馆。从远处看, 湖面上只有一户人家的屋顶, 好像被水淹没了一样。
- ◆ **春季赏花**: 3-4月赏油菜花、樱花

常熟

- ◆ **尚湖风景区** - 被当地人人民称之为“尚湖湾”(也称之为尚湖), 尚湖湾地处江南名城——常熟, 东接上海、南依苏州、西邻无锡、北靠长江、地理位置优越、交通便捷。是国家级重点风景区——太湖风景区的重要组成部分, 是国家AAAAA级旅游景区及全国首批国家城市湿地公园。
- ◆ **秋冬奇观**: 11、12月赏渐变色水上森林
- ◆ **拂水山庄** - 是我国历史文化遗产宝库中一颗珍贵的艺术明珠, 是典型的中国古代私家园林建筑。山庄四水环抱, 曲廊回绕。古朴典雅的古建筑群落, 浮于烟水之中, 如同一幅优美的画卷。
- ◆ **夏季赏花**: 6-8月赏荷花

苏州

- ◆ **相门古城墙遗址+登古城墙** - 相门原名匠门, 位于江苏苏州城东, 因曾是各种手工工匠聚居之地而得名。据传吴王阖间曾命铸剑高手干将于此设炉铸剑, 故又名干将门。后称“相门”是音的转变。
- ◆ **金鸡湖风景区** - 被国家旅游局评为国家AAAAA级旅游景区, 可观赏苏州地标东方之门和苏州鸟巢科文中心。

无锡

- ◆ **灵山大佛** - 1. 灵山大佛通高88米, 佛体79米, 莲花瓣9米。2. 灵山大佛佛体(不含莲花瓣)由1560块6-8毫米厚的铜壁板构成, 焊缝长达30余公里。3. 灵山大佛铸铜约725吨, 铜板面积达九千多平方米, 约一个半足球场大小。4. 由于高科技的运用, 灵山大佛能抵御14级台风和8级地震的侵袭。
- ◆ **新苑宫** - 苑宫的建筑形式突破传统, 以石材等坚固耐久材料为主, 大量运用高大的廊柱、大跨度的梁柱、高耸的穹顶、超大面积的厅堂等, 既体现佛教的博大精深与崇高, 又将传统文化元素与鲜明时代特征相融合。
- ◆ **冬季赏花**: 11-12月赏古银杏

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ **柳浪闻莺** - 南宋时为帝王御花园, 称聚景园, 清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园, 地处西湖东南隅湖岸, 占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丝衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地, 临水眺望, 视野开阔, 空气清新, 令人心旷神怡。
- ◆ **春季赏花**: 3-4月赏樱花

乌镇西栅

- ◆ **乌镇西栅** - 位于浙江省嘉兴桐乡市乌镇西大街, 毗邻京杭大运河, 并有公路直通江苏、苏州和桐乡市区, 亚热带季风气候, 4.92平方公里, 以商务旅游、休闲度假为主, 是AAAAA级景区, 著名景点有茅盾纪念馆、福庆堂、草木本色染坊等。街区内的名胜古迹、手工作坊、经典展馆、民俗风情、休闲场所让人流连忘返, 自然风光美不胜收, 泛光夜景气势磅礴。
- ◆ **春季赏花**: 3-4月赏龙行田油菜花花海、6-7月和9-10月赏龙行田紫色马鞭草花海

★★★★★ 购物站 ★★★★★

☑ 茶叶 ☑ 珍珠 ☑ 丝绸 ☑ 玉器 ☑ 养生堂

★★★★★ zzzz ★★★★★

酒店住宿 (7晚)

☑ 上海三甲港绿地博派酒店或同级	x1晚
☑ 无锡优享家臻选酒店或同级	x1晚
☑ 冠峰度假酒店或同级	x1晚
☑ 杭州涌京花园酒店或同级	x1晚
☑ 伊甸园铂金酒店或同级	x1晚
☑ 上海智选假日酒店或同级	x2晚

自费项目: 江南小京都拈花湾 (光影秀 + 季节赏花) + 七里山塘街+新晋网红海市山塘市集+杭州宋城景区 (此生必看世界三大名秀之一宋城千古情) + 上海外滩夜景 (含黄浦江游船) [RMB500/人]

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。
备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



World Heritage West Lake Scenic Area
世界遗产西湖风景区



Guangfulin Heritage Park
广富林遗址公园



Wuzhen Xizha Scenic Area
乌镇西栅景区



SCHEDULE

D1 ARRIVE (MOB/D)

- ✓ Disney Town

D2 SHANGHAI (150km) CHANGSHU (100km) WUXI (B/L/D)

- ✓ Shangshu Scenic Area (Bamboo Raft)
- ✓ Water-Lapped Estate
- ✓ Lingshan Grand Buddha
- ✓ Lingshan Brahma Palace
- ✓ Kowloon Bath Show

D3 WUXI (55km) SUZHOU (75km) TONGXIANG (B/L/D)

- ✓ Changguangxi Wetland Park
- ✓ Jinji Lake
- ✓ Xiangmen Ancient City Wall

D4 TONGXIANG (75km) HANGZHOU (B/L/D)

- ✓ West Lake Scenic Area
- ✓ West Lake Xin Tiandi
- ✓ The Chanting Willows
- ✓ Ming & Qing Hefang Street + Jiangnan Tong Wu

D5 HANGZHOU (80km) WUZHEN (B/L)

- ✓ Meijiawu
- ✓ Grand Canal
- ✓ Wuzhen West Gate

D6 WUZHEN (100km) SHANGHAI (B/L/D)

- ✓ Guangfulin Heritage Park
- ✓ Water Pyramid Museum (Outlook)
- ✓ Lujiazui
- ✓ Huizhou Village

D7 SHANGHAI (B/L)

- ✓ Starbuck Flagship Store
- ✓ Tian'an Thousand Trees+ M50 Street
- ✓ Nanjing Road Street
- ✓ ChengHuang Temple Business District

D8 SHANGHAI ✈️ ARRIVAL (B/MOB)

- ✓ Free and easy or join optional package, Transfer to airport in the afternoon.
- ✓ Optional Package: Jinmao Tower 88th floor sightseeing hall + Lunch (RMB 180/ pax)



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Changshu Steamed Vegetable Flavor
- ★ Wuxi Rib Flavor
- ★ Hangbang flavor
- ★ Shanghai Benbang Flavor
- ★ Hangzhou Zhepai flavor
- ★ Shanghai Local Flavor

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **ChengHuang Temple Business District** - walking into Shanghai Old Street, you seem to have returned to the bustling bazaar in Shanghai 100 years ago. This unique multi-functional street in the Yuyuan commercial tourist area integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, and cultural display. Historically, it was named Miaoqian Street and gathered a group of the earliest banks in Shanghai, Gold stores, silver buildings, wine shops, teahouses, theater buildings, and commercial banks have always been the corridors connecting Shiliupu (Xiaodongmen) with Chenghuang Temple and Yuyuan.

- ⚙️ **Flower viewing in spring:** rape blossoms and cherry blossoms from March to April

CHANGSHU

- ◆ **Shanghu Scenic Spot** - known by the local people as "Shanghu Bay" (also known as Shanghu Lake), Shanghu Bay is located at Changshu, a famous city in the south of Yangtze River, with Shanghai to the east, Suzhou to the south, Wuxi to the west, and Yangtze River to the north. It is an important part of the national key scenic area - Taihu Lake Scenic Area. It is a national AAAAA tourist area and the first national urban wetland park.

- ⚙️ **Flower viewing in summer:** lotus viewing from June to August

SUZHOU

- ◆ **Xiangmen Ancient City Wall Ruins + Deng Ancient City Wall** - Xiangmen, formerly known as Jiangmen Gate, it is located in the east of Suzhou City, Jiangsu Province. According to the research, people said that Helu, King of Wu, was ordered the master swordsmith Ganjiang to set up a furnace to cast swords here, so it is also called Ganjiang Gate. Later called "Xiangmen" is because of the change of sound.

WUXI

- ◆ **Lingshan Giant Buddha** - 1. The Lingshan Giant Buddha 88 meters high, with a body of 79 meters and lotus petals of 9 meters. 2. The Lingshan Buddha body (excluding lotus petals) is composed of 1,560 copper panels with a thickness of 6-8 mm, and the welding seam is more than 30 kilometers long. 3. The Lingshan Giant Buddha has about 725 tons of cast copper, and the area of the copper plate is more than 9,000 square meters, about the size of one and a half football fields. 4. Due to the application of high technology, the Lingshan Giant Buddha can withstand the invasion of typhoons of magnitude 14 and earthquakes of magnitude 8.

- ⚙️ **Winter Flower Appreciation:** Ancient Ginkgo Biloba in November-December

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - the beautiful scenery of lakes and mountains and numerous scenic spots and historic sites are well-known both at home and abroad. It is a famous tourist attraction in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, "China Hangzhou West Lake Cultural Landscape" was officially included in the "World Heritage List".

- ⚙️ **Flower viewing in spring:** Cherry blossom viewing from March to April

WUZHEN WEST GATE

- ◆ **Wuzhen Xizha** - located in Wuzhen West Street, Tongxiang City, Jiaxing, Zhejiang Province, adjacent to the Beijing-Hangzhou Grand Canal, and has direct roads to Jiangsu, Suzhou and Tongxiang urban areas, subtropical monsoon climate, 4.92 square kilometers, mainly for business tourism, leisure vacation, is a AAAAA scenic spot, famous scenic spots include Maodun Memorial Hall, Xiqing Hall, Grass and Wood Natural Color Dyeing Workshop, etc.

- ⚙️ **Flower appreciation in spring:** from March to April, you can enjoy the sea of rapeseed flowers in Longxingtian, from June to July and from September to October, you can enjoy the sea of purple verbena flowers in Longxingtian



- ✓ Tea
- ✓ Jade
- ✓ Pearl
- ✓ Yang Sheng Tang
- ✓ Silk



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Q-Box Hotel Shanghai Sanjiagang or similar class x1 Night
- ✓ Wuxi Youxiangjia Zhenxuan Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Tongxiang GuanFeng Holiday Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Hangzhou Pujing Garden Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Tongxiang Eden Platinum Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Shanghai Holiday Inn Express Hotel or similar class x2 Nights

Optional Tour: Nianhua Bay (light and shadow show + seasonal flower viewing) + Qili Shantang Street + Shantang Market + Hangzhou Songcheng Scenic Area + Shanghai The Bund Night View (including Huangpu River Cruise) [RMB500/person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: